
Elevrådet sine meninger om forslag til endring i budsjett  
-Kutt i ressurs til badevakt kan gjennomføres, dersom det er nok andre ansatte på skolen som 
har livredningsprøve. Dumt å kutte hvis det gjør at vi ikke får like mye svømming.  
-Vi tror at det er dumt å kutte ressurs til kantine på ungdomsskole. Kan være fint å ha det 
tilbudet om man glemmer niste.    
-Leirskole skal ikke endres på. Leirskolen er noe man gleder seg til fra man starter på skolen. 
Vi har hørt hvor fint det er der, og gleder oss til å oppleve det selv. Godt å komme seg litt bort 
fra nærområdet. Turen er med på å skape minner for livet, og vi lærer ting vi ikke lærer på 
skolen eller i vårt eget nærområde.  
-Ikke kutte i ikke lovpålagte turer, som for eksempel lavvotur. Vi mener at det er viktig å 
komme seg bort fra skolen av og til. Fint for stemningen i klassen. Skaper minner for livet. 
Lærer ting vi ikke lærer på skolen.   
-Greit å spare penger på lærebøker og abonnementer. Vi har gått fra lærebøker til digitale 
løsninger. Det vil være dumt å endre på dette igjen. Fortsett med det digitale. Dersom det er 
noen abonnementer som ikke brukes, er det fint å spare penger der.   
 


